
Slavko Jovičić 

1. Pitanje postavljeno Ministarstvu finansija i trezora BiH – „Je li državna tajna znati koliko ima 

zaposlenih ljudi na radnim mjestima i njihovim pozicijama koje plaća budžet? 

Zato tražim od Ministarstva finansija ponovo, nakon dvije godine, a dobivao sam -  informaciju 

koliko ima tačno zaposlenih po institucijama tamo kako su rukovodstvima po nacionalnoj 

strukturi dovodili,  jer samo za 4 godine dovedeno je 1.500 novih radnika, a evo ima konkurs, sad 

traje, 300 novih primaju.“ 

2. Pitanje postavljeno Ministarstvu saobraćaja i komunikacija BiH – „Može li se uspostaviti jedan 

broj za tri telekom operatera i da uđemo u asocijaciju evropskih donatora organa?“ 

 

 


